
  

 

 

Op 22 mei 2024 stelde J.M.D. de Waard (Leefbaar Rotterdam) het college schriftelijke 

vragen over Bemande politiepost in Hoek van Holland. Gezien de aard van de vragen, 

wordt geacht dat deze aan de burgemeester zijn gesteld. 

 

Inleidend wordt gesteld: 

‘Recentelijk is Hoek van Holland opgeschrikt door een schietpartij in de metro. Een heftig 

incident. Iets wat niet mag gebeuren, iets wat iets doet met het veiligheidsgevoel van de 

Hoekenezen. Nu is dit een op zichzelf staand incident, maar het is wel iets wat vragen 

oproept. Want het is algemeen bekend dat de politiepost niet iedere dag bemand is. 

Sterker nog, het is zelfs bekend dat op bepaalde dagen de politie uit Vlaardingen of 

Maassluis moet komen. Als buitengebied afhankelijk zijn van de reistijd van de 

veiligheidsdiensten. Wat ons betreft onwenselijk, vooral als de nood hoog is. 

 

Wat Leefbaar Rotterdam betreft staat dit in schril contrast met de ambitie om te 

ontwikkelen tot een vierseizoenenbadplaats. Het is een simpel rekensommetje natuurlijk; 

een vierseizoenenbadplaats betekend jaarrond meer bezoekers, meer bezoekers 

betekend een hogere druk op de aanwezige voorzieningen, een hogere druk op de 

voorzieningen betekend op haar beurt een hogere inzet van diensten.’ 

 

Hieronder volgen de vragen en mijn beantwoording: 

 

Vraag 1: 

Hoe reflecteert het college op de bezetting van de veiligheidsdiensten in Hoek van 

Holland? 

 

Vraag 2: 

Is het voor het college acceptabel dat bij calamiteiten in Hoek van Holland de politie 

een langere aanrijtijd heeft omdat ze uit Maassluis of Vlaardingen moeten komen? 
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Antwoord op vraag 1 en 2: 

Op dit moment ben ik van mening dat de bezetting van de politie in Hoek van Holland 

voldoende is. In het weekend is de politie in Hoek van Holland 24 uur per dag aanwezig. 

Doordeweeks geldt deze aanwezigheid tot 01:00 uur ’s nachts. Met deze bezetting zijn de 

risicotijden, gebaseerd op het meldingenpatroon en de metrotijden, gedekt. Op 

topstranddagen, in de zomerperiode en bij evenementen is er extra inzet.   

  

Wanneer de politiepost onbemand is, wordt men via de bel verbonden met het Regionaal 

Service Centrum (RSC), zoals dat in heel Nederland gaat. Vanuit het RSC wordt een 

voertuig naar de locatie van de melding gestuurd. Als het een melding betreft waarbij elke 

minuut telt, dan wordt bekeken welk voertuig het dichtstbij is. Dat kan een voertuig zijn 

van het basisteam Waterweg (waar Hoek van Holland onder valt). Het kan ook zo zijn dat 

er vanuit de eenheid Den Haag of door Koninklijke Marechaussee bijstand wordt verleend. 

De politie heeft de operationele doelstelling dat bij spoedmeldingen de reactietijd 15 

minuten is en zij bij geen spoed binnen 30 minuten aanwezig zal zijn. Kortom, de bezetting 

geeft op dit moment geen aanleiding tot zorgen. 

 

Vraag 3: 

Is het college het met ons eens dat met de ontwikkeling van de 

vierseizoenenbadplaats, dit een extra stroom aan mensen naar Hoek van Holland 

trekt, wat een verhoogde inzet van de veiligheidsdiensten jaarrond verdiend? Zo nee, 

waarom niet? 

 

Vraag 4: 

Ziet het college mogelijkheden om de politiepost in Hoek van Holland heel de week te 

bezetten, zo ja, hoe en vanaf welke termijn? Zo nee, wat is er voor nodig om dit wel te 

realiseren? 

 

Antwoord op vraag 3 en 4: 

Door de komst van de metrolijn kan Hoek van Holland zich ontwikkelen tot 

vierseizoenbadplaats. De gemeente houdt samen met veiligheidspartners, nauwlettend in 

de gaten wat de invloed van de toestroom aan reizigers is op de veiligheid(sbeleving) van 

Hoek van Holland, zowel voor het strand als voor het dorp. Zoals in het antwoord op vraag 

1 en 2 aangegeven, is de aanwezigheid van de politie op dit moment passend bij de 

bezoekersstroom. Zodoende wordt nu geen noodzaak gezien de politiepost in Hoek van 

Holland de hele week te bezetten. Mocht hier in de toekomst verandering in komen dan is 

het aan het Regionaal Veiligheidsoverleg van de eenheid Rotterdam (het besluitvormende 

orgaan voor de vaststelling van het meerjarig regionaal beleidsplan en de verdeling van de 

formatie over de onderdelen van de eenheid) om de capaciteitsbehoefte van Hoek van 

Holland te wegen in het geheel van de regionale belangen. 
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